
 

 Zápis z besedy se starostou města  se seniory a obyvateli DPS konané dne 22. 3. 2016 

Dne 22. 3. 2016 se konalo ve společenské místnosti DPS setkání s obyvateli DPS a seniory ve věci 

rozvojových záměrů města v letošním roce,  byly řešeny podněty od občanů a odpovězeno na jejich 

dotazy.  Jednání se zúčastnil jak starosta Bc. Roman Pilát, tak vedoucí odboru správy majetku města 
Ing. Radek Malý a vedoucí odboru sociálních a správních věcí  Mgr. Dobra Moserová.   

Nejprve starosta seznámil přítomné s plány města v letošním roce:  

- v Adamově budou i nadále probíhat opravy komunikací a chodníků 

- bude se připravovat projektová dokumentace  parkoviště na ulici Sadová a Komenského a 

rozšiřovat parkoviště na ulici  Neumannova, Družstevní a projednávat s vlastníky pozemků 
situace na ulici Ronovská a Opletalova 

- opraví se chodník a osvětlení od DPS  k obchodnímu domu na Horce 

- u Adavaku bude vybudována zastřešená zastávka MHD 

- i v letošním roce budou pokračovat  investice do  ČOV, která je již 12 let stará 

- město podporuje rozvoj školství tím, že udržuje  dostatek míst v MŠ a ZŠ pro všechny 
zájemce, kultura je podporována ve stejné míře jako mnoho let zpět 

- plánují se vnitřní úpravy prostor MKS, tedy probíhá posouzení pro obnovu interiéru (zvnějšku 
zmizí ocelové schodiště a dokončí se fasáda) 

- na infokanále, který byl spuštěn, je natáčeno a spuštěno mnoho videoreportáží, momentálně 
se chystá o Adamovských strojírnách, jedná se s majiteli v areálu 

- zpravodaj města bude zachován  

- bude vybudováno hřiště pro mladé na Ptačině (workout) 

- v letošním roce se řeší budoucnost koupaliště, letos bude zavřeno a budou postupně 

provedeny úpravy (hřiště bude posunuto jinam, bude vybudována zóna pro rodiny s dětmi a 

brouzdaliště pro děti s různými atrakcemi, bude probíhat investice do zařízení, opravy 
budovy uvnitř, oprava kanalizace, oprava velkého bazénu apod.) 

- chystají se dodatky na úpravu nájemného i v DPS, ale nejedná se o výrazné navýšení 

- na bytovém domě Komenského budou probíhat další opravy, zřídil se zde kamerový systém 
kvůli vandalům 

- bude upravena cesta k  nádraží z Ptačiny, poslední opravovaný úsek od bývalé regulační 
stanice po cestu nad nádražím     

- proběhnou další opravy chodníků na starém hřbitově a budou se měnit dveře do kaple 

- na novém hřbitově bude projektováno kolumbárium na ukládání uren 

- proběhne aktualizace územního plánu 

- dokončí se úpravy na náměstí a bude se jednat o další úpravy pozemků, které nejsou ve 
vlastnictví města 

- bude se řešit výstup odpadků ze staré skládky na Ptačině 



- bude se řešit, jak dokončit průjezd okolo kostela – posun zdi o 1,5 metru kvůli průjezdnosti 

- pro občany  se nezměnila cena platby za odpad 

- bude se řešit údržba zeleně na hřišti Ronovská 

- dojde ke kompletní obnově zeleně stráně  nad obchodním domem na Horce 

- technická skupina neustále uklízí odpad po spoluobčanech a pejskařích, kteří neuklízí 

exkrementy 

- bude prováděn úklid po zimě 

- k posypu chodníků -  se vede diskuze, zda drť  či písek, po kamínkách se hůře chodí, na druhé 
straně se moc nenosí do domů 

- opětovně SVJ  podepsala dohody na údržbu zeleně, o které se nemusí starat město a má 
prostor vícekrát udržovat zbývající plochy v daném roce   

- MP zůstává beze změny, došlo k obnovení společných služeb s Policií ČR, výrazně se zlepšila 
spolupráce 

- hasiči mají stejnou podporu, mají nové hasičské auto 

- vytváří se projekty na zateplení budov MěÚ, klesla podpora dotací, tedy město váhá, jak 

situace dopadne, obecně si město moc úvěrů nebere, aby nebylo nepřiměřeně zadluženo. 

  

Vznikly další dotazy: 

Paní Kratochvílová se zeptala na neukázněné majitele pejsků u plácku u kontejnerového stání před 
školou a možnosti tuto situaci řešit.  

Paní Střížová se zeptala na další vývoj koupaliště, kdy na začátku setkání nebyla, přišla až později, 
tedy chtěla vědět, zda bude zachováno či ne, protože tam chodili na kondiční plavání. 

Paní Kuchařová uvedla, že jí nechutnají obědy, které dodává MŠ a ZŠ Adamov. 

Paní Láznová uvedla, že obědy jsou naopak velmi dobré, že chválila i pečovatelky. 

Paní Tomkovičová chtěla znát možnosti údržby zeleně před DPS a podpory ze strany města.  

Paní Tomkovičová se zeptala na ventily vodoměrů – hlavní  uzávěr nejde povolit, je třeba mít je 
v bytech přístupné, bude tedy dohodnuta prohlídka vodoměrů v bytech v DPS. 

Pan Kala upozornil na nevhodný ořez stromů na zahradě DPS.  

Pan Šebela se zeptal na možnost příjmu společné antény a rozšíření o sportovní programy. 

 

 

Zapsala: Dobra Moserová 

 

  


